
Jak uzdravit náš svět 

Jak uzdravit náš svět? Tohle je pro lidstvo dost těžká otázka. Není to těžká otázka proto, že by 

na ni lidstvo neumělo odpovědět,  ale proto, že se touto otázkou zabývat nechce. V dnešní době 

lidé šetří čas, protože čas jsou peníze. Nechceme si uvědomovat, že tohle šetření času je 

absolutně neekologické a pro další generace naprosto nevýchovné. Další generace je 

budoucnost světa, ale nynější generace jí ničí šanci na lepší budoucnost. Co je ale vlastně 

příčinou té zkaženosti dnešního světa? 

 Když se nad tím tak zamýšlím, mám dojem, že lidé se snaží usnadnit si svou práci pomocí 

strojů. Přestávají používat mozek a člověk sám o sobě je čím dál tím více nepoužitelný. Co tedy 

předáme další generaci? Možná tak to, jak stroje opravit, ale ne to, jak stroje nahradit zpátky 

člověkem. Byť se snažíme vyrábět čím dál více ekologičtější věci, ať chceme nebo ne, ledovce 

tají a ozonová vrstva se trhá. 

 Abych se vrátil k jádru věci, tenhle problém se týká hlavně velkých továren, které ovšem 

závisejí na nás na lidech, kteří kupují jejich výrobky. Proto by se měl každý z nás zamyslet nad 

tím, jak přispíváme našimi činy do společnosti.  Protože naše chování se odráží na našich 

dětech. Až se zítra probudíte, zkuste zapřemýšlet, jestli pojedete do obchodu autem, nebo si 

uděláte ranní procházku. Nebo jestliže pojedete v létě na dovolenou, zkuste místo navigace vzít 

do ruky mapu, vysvětlit dětem, že knížka není dotyková a život je jen jeden. Pomůže nám to 

vychovat svět, udělat ho lepším a zdravějším. A to je myslím to, co všichni potřebujeme, naučit 

se být soběstační i bez elektroniky.  

  

 

 


